

New Publications and Videos

НОВЫЕ ПУБЛИКАЦИИ И ФИЛЬМЫ

Journals

ЖУРНАЛЫ



В 2007 г. неправительственная организация «Охрана хищников Словакии» начала издавать журнал «Slovak Raptor Journal».

Основной целью организации является изучение и охрана хищных птиц и сов, обитающих в дикой природе Словакии.

Первый номер посвящён орлу-могильнику (*Aquila heliaca*): представлены материалы об особенностях его гнездования и питания. Также в номере содержатся статьи о гнездовании в Словакии орлана-белохвоста (*Haliaeetus albicilla*), некоторых других хищников и результаты словацкого проекта по кольцеванию хищных птиц и сов в 2002–04 гг.

Англоязычный реферируемый журнал «Slovak Raptor Journal» публикует статьи по всем аспектам биологии хищных птиц и сов, включая оригинальные исследования, обзоры и доклады по результатам проектов и работы специальных рабочих групп.

Правила для авторов опубликованы в №1 журнала⁴.

Статьи на английском или словацком языке не должны превышать 5000 слов.

Авторы получают один экземпляр журнала бесплатно и pdf-файл со статьей. Полная версия журнала с цветными иллюстрациями доступна на сайте «Охрана хищников Словакии»⁵.

Рукописи для публикации необходимо посылать на адрес редакции.

Контакт (3).

Raptor Protection of Slovakia has published the «Slovak Raptor Journal» since 2007.

Raptor Protection of Slovakia (RPS) is an independent, non-governmental organization, a civic association focusing on the research and protected of bird of prey and owls living in the wild around Slovakia.

The first issue of Journal is devoted to the Imperial Eagle (*Aquila heliaca*). There are papers about breeding and diet of the species. Also there are papers about the White-Tailed Eagle (*Haliaeetus albicilla*) breeding in Slovakia, about another raptors and results of the project of ringing of birds of prey and owls in 2002–04.

The journal Slovak Raptor Journal publishes peer-reviewed articles on all aspects of biology of diurnal raptors and owls, including original studies, review articles and reports from projects and special raptor working groups.

Guidelines for authors published in issue 1⁴.

One copy of the manuscript must be submitted in Slovak or English. Manuscripts must not be longer than 5000 words.

Authors receive one copy of the journal free of charge and pdf file as a reprint. The complete Journal and articles with color figures will be available on web-site «Raptor Protection of Slovakia»⁵.

Manuscripts should be addressed to the editor board.

Contact (3)

(3) Contact:

Dr. Miroslav Dravec
Rovnikova 8, SK-04012
Kosice, Slovakia
dravec@spisnet.sk

Raptor Protection of
Slovakia (RPS)
Ochrana dravcov na
Slovensku
Svatoplukova 1
SK-82108, Bratislava
Slovakia
tel./fax:
+421.2.64283984
dravce@dravce.sk

⁴ <http://www.dravce.sk/doc/journal/2007-1%20SRJ%20Z%20001%20pages%2067-68%20Info%20for%20Authors%20and%20Contents.pdf>

⁵ <http://www.dravce.sk>